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Rekonstrukce místních komunikací – sever 
Ulice Jana Hroudy, Nad Váhou a Na Úhoru se konečně dočkají rekonstrukce. 
Se zahájením stavebních prací se počítá od září, podmínkou je ještě vydání 
stavebního povolení s nabytím právní moci. 
Před schválením je i výběr zhotovitele – ve veřejné zakázce jsme dostali 11 
nabídek, z  nichž tu s nejnižší nabídkovou cenou předložila kolínská spol. 
HALKO s.r.o. (10.695.145,73 Kč bez DPH). 
Realizace je plánována ve třech etapách: 1. Jana Hroudy (V  Průhonu - Nad 
Váhou), 2. Jana Hroudy (k ul. Větrná) + ul. Nad Váhou, 3. ul. Na Úhoru. 
První etapa má být zahájena v září a hotova do konce listopadu, druhá bude 
zahájena v  březnu (nebo dříve v  závislosti na klimatických podmínkách), 
poslední má být zahájena v  červnu a dokončena v  srpnu 2021. Rozdělení   
na jednotlivé etapy je nezbytné kvůli zajištění dopravní obslužnosti a přístup-
nosti celé lokality.  I tak s  sebou stavební práce přinesou omezení a ne vždy 

bude možné dostat se autem až k domu. Informace o konkrétních opatřeních a detailní harmonogram dohodnutý při podpisu 
smlouvy dostanou všichni obyvatelé lokality v  předstihu do schránek/emailem. Stejným způsobem budou informováni 
během stavby. 
V rámci rekonstrukce vznikne nová vozovka (včetně podkladních vrstev), sjezdy k  nemovitostem a parkovací stání,             
na vybraných místech pod zelenými pásy budou drenáže pro zasakování dešťových vod. Doplněna budou chybějící svítidla 
veřejného osvětlení a dopravně bezpečnostní opatření včetně jednosměrného provozu v části ulice Nad Váhou, a dojde také   
k úpravě dopravního režimu v celé lokalitě na obytnou zónu.  Aktuálně ještě jednáme se spol. CETIN o možnosti přípolože 
jejich kabelu pro telefon/internet v úsecích, kde chybí. 

KALENDÁŘ AKCÍ
7. 8. Riverside Open Summer - hudební festival

8. 8. Bobr Cup - Závody o Bobří pohár (SDH) 

5. 9. Pouťový jarmark 

2. – 3. 10. Volby do zastupitelstev krajů a 1. kolo 
senátních voleb
16. - 17. 10 2. kolo senátních voleb
17. 10.  Technické cvičení jednotek SDH
14. 11. 2020 Obecní bál
28. 11. 2020 Zahájení adventu s Mikulášem

29. 11. 2020 Běžecký závod Poříčanské Jelito

Obecní úřad bude uzavřen v  týdnu 
od 10. – 14. srpna

Nabídka – brigáda
Hledáme zájemce do volební komise pro krajské   
a senátní volby (2.- 3. 10 a 16. – 17. 10).          
Více informací na tel. 775  763  801.

Zdravotní středisko – dovolená srpen
MUDr. Chocholová  - 3. 8. – 7. 8. a 24. 8. – 4. 9.

MUDr. Sýkora - 3. – 14. 8. 

Ztráty a nálezy
- zatoulané kotě - mourovaté s bílými tlapkami

- dámský prstýnek z bílého kovu - nalezen 24. 7.
Více informací na tel. 775  763  801.

Milí čtenáři Posla,

léto vrcholí a my vám přinášíme novinky z  obce. Na konci června se vše 
vrátilo do starých kolejí a asi všichni jsme doufali, že jak rychle se koro-
navirus objevil, tak rychle se zase vytratí. Čísla posledních dní bohužel 
naznačují, že tu s  námi ještě nějaký čas pobude. Snad případné dopady              
a omezení už nebudou tak rozsáhlé jako na jaře. Věříme, že se po 
prázdninové pauze rozeběhne škola i fotbalová soutěž a že všechny 
plánované sportovní a kulturní akce proběhnou podle původních plánů. 
Těšíme se na to.
Hasiči na 8. srpna připravují závody o Bobří pohár, ve kterých jde spíš      
o legraci a pobavení. Naproti tomu říjnové cvičení jednotek SDH je 
zaměřeno na technickou přípravu pro krizové situace. Je to už několikátý 
ročník a ty minulé měly velký ohlas. Znalosti získané na takovém cvičení 
dobrovolní hasiči zúročí v  praxi při zásazích. Třeba při takovém, jako byla 
nedávná vlaková nehoda u Štolmíře, kam naše jednotka vyjela a pomáhala 
profesionálním složkám IZS. Dobrá práce!
Hned první zářijovou sobotu nás čeká pouťový jarmark na návsi, tentokrát 
i s  večerním programem v  podání kapely The Breakers. Možná víte           
o někom ve svém okolí, kdo by měl zájem na jarmarku nabídnout své 
produkty (rukodělné výrobky, domácí med, marmelády, šperky, apod.).  
Každý prodejce je vítán.
Po úspěšném obnovení Poříčanského masopustu jsou v  plánu další dvě 
nové akce, za kterými stojí nadšení místních. Jednou je obnovení tradičního 
pochodu ke Švarné Tonce, který v  minulosti pravidelně pořádal turistický 
oddíl poříčanského Sokola. Původně plánovaný termín 26. září bohužel 
nevyšel, nový bude upřesněn co nejdříve. Druhou novinkou je běžecký 
závod Poříčanské Jelito, který jeho organizátoři připravují na poslední 
listopadovou neděli. 
Tak se podívejte, co je nového a co na následující měsíce připravujeme. 
Uvnitř čísla najdete vložený  aktualizovaný harmonogram svozu odpadů 
pro 2. pololetí, o který si často voláte či píšete.  Přeji vám hezké letní dny   
a dovolenou, pokud vás teprve čeká. 
                                                                                          Hanka Teršová
                                                                                             starostka
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Rozpočet 2020 a dopady ekonomické krize
Omezení ekonomiky v  souvislosti s  epidemií nového typu 
koronaviru se negativně promítlo do rozpočtů měst a obcí, 
jejichž příjmy jsou z  velké části tvořeny daňovými výnosy.  
Jaké jsou konkrétní dopady na letošní rozpočet naší obce?  
Srovnání příjmů naší obce za období  3 – 6/2020 s  příjmy   
za stejné období minulých  let není vůbec optimistické. 
Dosud jsme byli zvyklí, že příjmy oproti předchozímu roku 
vždy lehce vzrostou, ale nyní se potýkáme s výrazným 
poklesem. Jen těžko lze predikovat budoucí vývoj, natož kdy 
se situace vrátí ke stavu před epidemií.
Za období březen – červen 2020 nám do rozpočtu přišlo 
5.897.523,13 Kč, v  r. 2019 7.157.304,86  Kč. Meziroční 
pokles je tedy – 17,60 %. 
Propad na příjmové straně jsme očekávali, a proto v  dubnu 
finanční výbor připravil pro zastupitelstvo návrh úpravy 
rozpočtu obce zaměřený na korekce zejména na výdajové 
straně. Museli jsme snížit rozpočtovou rezervu o 1,5 mil. Kč 
na současných 990 tis Kč. Napříč rozpočtovými kapitolami 
jsme snížili výdaje na opravy a údržbu, chod obecního úřadu, 
pořízení techniky či projektovou přípravu. Počítáme nicméně 
s  jejich zařazením do rozpočtu 2021. 
Škrty se bohužel  dotknou i ZŠ a MŠ Poříčany. Zastupitelstvo 

schválilo mimořádně převod hospodářského výsledku za r. 
2019 ve výši 150 tis. zpět do rozpočtu obce a dále se              
v  letošním roce neprovedou některé plánované opravy staré 
budovy  školy  (rekonstrukce rozvodů vody a odpadů ve věži, 
sanace stěny kotelny). 
Ze všech sil jsme se snažili, aby škrty neměly vliv na letošní 
největší připravovanou investici, kterou je rekonstrukce 
místních komunikací v ulicích Jana Hroudy, Nad Váhou a Na 
Úhoru.  Jako řešení jsme zvolili rozdělení platby do dvou let, 
abychom zmenšili dopad do rozpočtu roku 2020. Na 
plánovanou realizaci to nebude mít  žádný vliv a stále platí,   
že práce začnou letos na podzim a celé dílo bude dokončeno 
nejpozději v  létě 2021. 
Dobrou zprávou je alespoň schválení tzv. „kompenzačního 
bonusu“ pro obce. Jedná se o jednorázový příspěvek ve výši 
1200 Kč na trvale hlášeného obyvatele, v našem případě cca 
1.800.000,- Kč. 
V souvislosti s  tím stojí za zmínku, že v  obci žijí lidé,  kteří 
zde nemají trvalé bydliště. Na tom obec samozřejmě finančně 
tratí. Pokud se vás to týká, zkuste popřemýšlet o tom, zda už 
nenastal čas se do Poříčan přihlásit. Každá koruna do 
obecního rozpočtu se počítá ;-).  

Výstavba obecních bytů
V polovině srpna budou zahájeny stavební práce na výstavbě obecních 
bytů v podkroví domu č.p. 46 v ulici Mírová. Ve výběrovém řízení 
zvítězila firma Šperk z Budiměřic s cenou 6 353 312,28 Kč vč. DPH.
V  rámci stavby bude provedena demontáž střešní krytiny a krovů, 
statické zajištění objektu a stropů, nadezdívka a nová střešní 
konstrukce. Vstup do bytů bude ze dvora po novém venkovním 
schodišti. V  podkroví vzniknou tři bytové jednotky s vybavenou 
koupelnou a kuchyňskou linkou, vytápění bude řešeno společným 
plynovým kotlem. 
Úpravou projde i přízemí objektu, kde budou podříznuty obvodové 

stěny, budou osazeny nové dveře a okenní výplně. Celá budova bude zateplena a dostane novou fasádu. Termín dokončení dle 
smlouvy o dílo je 31. 12. 2020. 
V průběhu září budou zveřejněny informace pro zájemce o pronájem bytů.

Ukončení spolupráce s  platformou Mobilní rozhlas

Vzhledem k  malému počtu registrovaných uživatelů jsme se 
rozhodli ukončit zasílání informací prostřednictvím aplikace 
Mobilní rozhlas. Nadále budete informace z  obce získávat 
prostřednictvím webových stránek v  rámci aplikace „V 
OBRAZE“, kterou si můžete stáhnout do „chytrého“  telefonu na 
http://www.obec-poricany.cz/mobilni-aplikace/,      nebo 
prostřednictvím emailu. Váš email si můžete zaregistrovat na 
titulní stránce  v sekci „Informace www.obec-poricany.cz
emailem“. Provozovatel webových stránek připravuje i systém 
rozesílání SMS, předpoklad spuštění je na přelomu r. 2020 – 21.  

Stezka u Šembery
Práce na plánované obnově stezky pro pěší na pravém břehu Šembery od ul. Krátká směrem ke Třem kanálům byly hned po 
jejich zahájení přerušeny na základě požadavku správce toku Povodí Labe. Přestože se podařilo najít shodu,  jak bude cesta 
vypadat, práce se stále nerozeběhly. V červnu přístup techniky na břeh znemožnilo deštivé počasí, nyní čekáme na volnou 
kapacitu stavební firmy. Předpokládaný termín pokračování prací je od začátku srpna. 



3POŘÍČANSKÝ POSEL 3/2020

Třídění v  domácnostech nese první ovoce 
První čísla po zavedení sběru tříděného odpadu z  domácností ukazují dobré výsledky! Ve srovnání se stejným obdobím 
loňského roku se  podíl vytříděných odpadů výrazně zvýšil, a to zejména u plastů.  Zároveň se snížilo množství směsného 
odpadu. Díky, že jste se do toho pustili  - jen tak dál!

Nádoby na plast a papír jsou stále k  dispozici, pokud máte zájem. Nestačí Vám kapacita nádob?  Co se týče nádob na BIO,  
ty už k  dispozici nejsou, maximálně nabízíme výměnu malé za velkou, i to však pouze v  omezeném množství do vyčerpání 
zásob. U plastu a papíru není problém vyměnit vaši malou popelnici za velkou. Opačně je to problém, malé nádoby už máme 
na výměnu, pouze pokud je někdo vrátí.

Pozor na zloděje
V uplynulých týdnech jsme přijali již dvě oznámení o  pohybu podezřelých osob v  okolí bytovek u  nádraží. V  obou 
případech se  jednalo o  skupinku několika osob v nočních či velmi časných ranních hodinách. Máme nahlášeno, že měly 
nahlížet do  zaparkovaných vozidel a  oken v  přízemí. Předali jsme tuto informaci na  oddělení Policie ČR v  Českém Brodě, 
vyzýváme však ke  zvýšené pozornosti. V  případě, že  byste podobný případ zaznamenali, volejte ihned na  policii, aby 
mohla hlídka přijet ihned. Vozidla parkující na  ulici i  nemovitosti si řádně zabezpečte!

Protipovodňová opatření dostala zelenou
Úspěšně dopadlo posouzení projektu protipovodňových opatření, které jsme po vydání územního rozhodnutí v r. 2019 zaslali 
na Ministerstvo zemědělství. Projekt byl doporučen k podpoře a šance, že na něj získáme dotaci, je zase o kousek blíž. Nyní 
ho postoupíme Povodí Labe, které má zpracovat dokumentaci pro stavební povolení a zajistit realizaci, na které se obec bude 
finančně podílet. Po několika suchých letech letos v červnu voda na mnoha místech naší země opět ukázala, co umí, a to i na 
malých potocích, proto doufáme, že i další kroky se podaří zrealizovat dle plánu.

Co připravujeme?
V letošním roce jsme projektovou přípravu zaměřili na zbývající vodohospodářskou infrastrukturu - kanalizaci v ul. Zahradní 
a Nádražní, vodovod ke hřišti, v ul. Nová Vyhlídka a v části ul. Českobrodská. Z místních komunikací projektujeme lokalitu 
ulic Na Klínku, Dlouhá a Krátká, tak aby stavební povolení byla vydáno nejpozději  v první polovině příštího roku. 
Opakovaně jsem také podali žádost o dotaci na rekonstrukci chodníku v ul. Českobrodská.

Projekt vysokorychlostní trati Běchovice – Poříčany

Již v  minulém roce jsme vás informovali o  připra-
vovaném záměru vysokorychlostní trati, jejíž pilotní 
úsek se významně dotkne i naší obce. Na jaře 
investor akce, Správa železnic, s.o. vypsal tendr      
na zpracování projektové dokumentace pro územní 
řízení, součástí kterého bude i posouzení vlivů na 
životní prostředí (EIA). Práce na projektu by měly 
být zahájeny letos na podzim, přičemž harmonogram 
počítá se zahájením výstavby úseku Běchovice – 
Poříčany již v  r. 2025. Spolu s ostatními obcemi 
dotčenými stavbou jsme k vedení trati přes naše 
území zaslali nesouhlasné stanovisko. Avšak 
vzhledem k  tomu, že se jedná o veřejně-prospěšnou 
stavbu nadnárodního významu a územní rezerva pro 
koridor, který vede mimo jiné i přes Poříčany, je 
schválena už desítky let, je tlak na výstavbu velký.   
S  ostatními obcemi domlouváme další společný 
postup, a jsme v přímém kontaktu i se Správou 
železnic. Budeme tlačit na to, aby v  rámci přípravy 

projektu byla navržena taková opatření, která ovlivní území Poříčan a jejich obyvatele co nejméně, a také budeme jednat       
o možných kompenzacích.   

Hana Teršová
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Z  JEDNÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

Výběr informací a usnesení zastupitelstva obce za 
uplynulé období.  Zápisy v  plném znění jsou 
uveřejněny na webových stránkách obce, včetně 
příloh jsou pak k  nahlédnutí na obecním úřadu. 

ZASEDÁNÍ Č. 3/2020, 28. 4. 2020

Bod 4 ‐ Rozpočet 2020 ‐ zpráva finančního výboru, 
rozpočtové opatření 2/2020
Luděk Melich seznámil zastupitele s  předpokládanými 
dopady nepříznivé ekonomické situace ČR do rozpočtu obce. 
Jedná se zejména o snížení výnosu RUD, kde finanční výbor 
předpokládá pokles cca 15% oproti schváleném rozpočtu. V  
souvislosti s  tím finanční výbor zpracoval návrh 
rozpočtového opatření, které tento propad příjmů 
zohledňuje a na výdajové straně předpokládá snížení 
některých investic či jejich přesun do r. 2021. 
Starostka navrhla, aby nájemcům nebytových prostor v  
obecním objektu č.p. 46, kteří museli po dobu koronavirové 
epidemie uzavřít své provozovny, bylo na dobu přerušení 
provozu odpuštěno nájemné. 
Dále starostka předložila žádost spolku Sportujeme spolu 
z.s., který připravuje na listopad 2020 první ročník běžeckého 
závodu Poříčanské jelito, o dotaci na pořízení materiálového 
vybavení pro tuto akci.

Usnesení č. 4/3/2020: Zastupitelstvo obce

a) projednalo zprávu finančního výboru a bere na vědomí 
předpokládané dopady současné ekonomické situace ČR na 
rozpočet obce pro r. 2020.

b) schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2020 a pověřuje 
starostku provedením příslušných změn v  rozpočtu. 

c) rozhodlo o odpuštění nájmu nebytových prostor v  
provozovnách kadeřnictví a salonu na měsíce duben – květen 
2020, kdy byly provozovny uzavřeny kvůli epidemii 
koronaviru v  ČR.

d) schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 10.000,‐ Kč 
spolku Sportujeme spolu z.s. na pořízení materiálového 
vybavení závodu Poříčanské jelito, který se bude konat v  
listopadu 2020.

Bod 6 ‐ Schválení účetní závěrky ZŠ
Starostka předložila návrh na schválení závěrky příspěvkové 
organizace obce a návrh na rozdělení hospodářského 
výsledku. Dále předložila zprávu o kontrole hospodaření 
organizace za r. 2019.  Na základě doporučení finančního 
výboru byl návrh ředitele ZŠ a MŠ upraven o schválení 
odvodu části hospodářského výsledku do rozpočtu obce v  
rámci úsporných opatření (viz. bod č. 4).

Usnesení č. 6/3/2020:
 a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje účetní závěrku 
zřízené příspěvkové organizace Základní školy T. G. Masaryka 

a Mateřské školy Poříčany k  31. 12. 2019. Zastupitelstvo 
nezjistilo, že by účetní závěrka neposkytla v  rozsahu 
předložených podkladů v  souladu s § 4 vyhlášky č. 220/2013 
věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace 
účetní jednotky. 
b) Zastupitelstvo současně schvaluje návrh na rozdělení 
hospodářského výsledku příspěvkové organizace k  31. 12. 
2019 ve výši 264.328,02 Kč takto: 104.328,02 Kč do 
rezervního fondu, 10.000,‐ Kč do fondu odměn, 150.000 
odvod zpět do rozpočtu obce v  souvislosti s  nepříznivým 
vývojem příjmové části rozpočtu. 
c) Zastupitelstvo dále schvaluje převod částky 100.000,‐ Kč z  
rezervního fondu příspěvkové organizace do investičního 
fondu.  

Bod 8 ‐ Smlouvy o dílo
Starostka seznámila zastupitelstvo s  aktuálními stavebními 
projekty obce a požádala o schválení příslušných záměrů, 
výběrových řízení a smluv o dílo k  následujícím akcím:

Obecní byty v č.p. 46
V  pátek 17. 4. uběhla lhůta pro doručení nabídek ve 
výběrovém řízení. Byly doručeny celkem 4 cenové nabídky v 
cenové relací 5,52 mil. – 6,43 mil bez DPH. V  rámci 
hodnocení nabídek byla doporučena nabídka uchazeče s  
nejnižší nabídkovou cenou, f. Daniel Šperk, která splnila 
veškeré podmínky dané výběrovým řízením. 

Veřejné osvětlení – ul. Českobrodská
Na základě provedeného poptávkového řízení byla uzavřena 
smlouva o dílo na nové stožáry a svítidla VO v  ul. 
Českobrodská a V  Průhonu. Z  poptaných firem přišly dvě 
nabídky, podle nabídkové ceny byly vybrány Technické 
služby města Český Brod s  cenou  356.560 vč. DPH. Termín 
realizace do 31.8.2020.

Realizace zeleně – ul. Českobrodská, Kounická, V  Průhonu, 
Školní
Na základě provedeného poptávkového řízení byla uzavřena 
smlouva o dílo na realizaci úprav zeleně v  ul. Školní, 
Českobrodská, V  Průhonu, Kounická, Mírová, Lipová  a 
Hořanská.  Z  poptaných firem byla doručena pouze jedna 
nabídka, f. Montano, s  níž byla uzavřena smlouva o dílo. 
Termín realizace do 31.5.2020.

Sjezdy a parkovací místa – ul. Za Vrcholem a Větrná
Na základě provedeného poptávkového řízení byla uzavřena 
smlouva o dílo na výstavbu sjezdů k  nemovitostem a 
parkovacích míst v  ul. Větrná a Za Vrcholem. Z  nabídek byla 
vybrána f. KG‐Servis na základě nejnižší nabídkové ceny. 
Termín dokončení do 30. 4. 2020.

Projektové práce – místní komunikace
Na základě poptávkového řízení na zpracování dopravních 
projektů (místní komunikace ‐ lokalita Klínek a ul. Zahradní, 
studie přechodu pro chodce v  ul. Mírová) byly doručeny 3 
nabídky. Osloveno bylo několik projektantů na základě 
doporučení. S  ohledem na realizační termíny a výši 
nabídkové ceny starostka navrhuje uzavřít smlouvu o dílo se 
spol. Fanit (Ing. Kapal).    



5POŘÍČANSKÝ POSEL 3/2020

Místní komunikace – lokalita Jana Hroudy
Starostka požádala o schválení zahájení výběrového řízení na 
zhotovitele stavby. Předpoklad realizace 1. 9. 2020 – 31. 8. 
2021.

Dokončení stavby – Splašková kanalizace – ul. Za Vrcholem 
a Větrná, Poříčany
Starostka předložila návrh dodatku ke smlouvě o dílo – 
úprava ceny díla na základě zaměření skutečného provedení 
stavby. 

Usnesení č. 8/3/2020: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo výsledky 
výběrového řízení „Výstavba obecních bytů ‐ Poříčany“ a 
schvaluje výběr zhotovitele, f. Daniel Šperk, sídlem: 
Budiměřice 147, Nymburk 288 02,           IČO: 68992335, s  
nabídkovou cenou 6.353.312,28 Kč. Zastupitelstvo pověřuje 
starostku podpisem smlouvy o dílo po uplynutí zákonných 
lhůt veřejné zakázky. 
b) Zastupitelstvo obce bere na vědomí uzavření smluv o dílo 
na zakázky: Veřejné osvětlení – ul.  Českobrodská + Na 
Bažantnici, Sadové úpravy v Poříčanech 2020, Sjezdy a 
parkovací plochy – ul. Větrná a Za Vrcholem.
c) Zastupitelstvo obce projednalo cenové nabídky na 
projekční práce dopravních staveb v  obci Poříčany (lokalita 
Na Klínku, ul. Zahradní, studie přechodu pro chodce v  ul. 
Mírová) a schvaluje výběr zhotovitele f. FanIT s.r.o., sídlem: 
Kublov 210, 267 41 Kublov,  IČO: 282 50  737
s  nabídkovou cenou 281.930,‐ Kč vč. DPH (místní 
komunikace)/ 30.250,‐ Kč vč. DPH (studie). Zastupitelstvo 
pověřuje starostku podpisem smlouvy o dílo/objednávky. 
d) Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení výběrového řízení 
na akci „Rekonstrukce místních komunikací – lokalita Jana 
Hroudy“  v  režimu podlimitní veřejné zakázky na stavební 
práce.
e) Zastupitelstvo obce schvaluje předložený dodatek č. 2 ke 
Smlouvě o dílo „Splašková kanalizace – ul. Za Vrcholem a 
Větrná, Poříčany“ a pověřuje starostku jeho podpisem.

Bod 9 ‐ MAS Region Pošembeří – souhlas s  územní 
působností
Starostka předložila návrh na potvrzení spolupráce obce 
Poříčany s  MAS Pošembeří pro období 2021‐2027. 
Usnesení č. 9/3/2020: Zastupitelstvo obce Poříčany 
schvaluje zařazení svého území do územní působnosti Region 
Pošembeří o.p.s. na programové období 2021 – 2027.

Bod 10 ‐ Dotace MAS Pošembeří – chodníky v  ul. 
Českobrodská
Starostka informovala zastupitelstvo o aktuálně vyhlášené 
výzvě k  podání žádostí o dotaci  na zvýšení bezpečnosti 
chodců z  IROP prostřednictvím MAS Pošembeří. Starostka 
navrhla podat žádost o rekonstrukci chodníků podél silnice 
II/330 – ul. Českobrodská. Termín podání žádosti je 1. června, 
realizace v  r. 2021.  
Usnesení č. 10/3/2020: Zastupitelstvo obce Poříčany 
schvaluje žádost o dotaci z  MAS Pošembeří v  rámci 
programu IROP na projekt REKONSTRUKCE CHODNÍKU V 

ULICI ČESKOBRODSKÁ, POŘÍČANY a zavazuje se vyhradit v  
rozpočtu obce na r. 2021 finanční prostředky na realizaci 
tohoto projektu.

Bod 11 ‐ Záměr pachtu obecních zemědělských pozemků 
Starostka požádala o schválení záměru pachtu 
zemědělských pozemků v  k.ú. Poříčany a Kounice. Stávající 
smlouvy končí k 30. 9. 2020. 
Usnesení č. 11/3/2020: Zastupitelstvo obce Poříčany 
schvaluje záměr propachtovat zemědělské pozemky v  k.ú. 
Poříčany a Kounice na období 5 let od 1. 10. 2020. 
Minimální cena pachtu je stanovena na 5.300,‐ Kč/ha/rok. 
Zastupitelstvo ukládá starostce zveřejnit záměr v souladu 
se zákonem 128/2000 Sb. o obcích

Bod 13 ‐ Diskuse
‐ Starostka seznámila zastupitele s  aktuálním stavem 
přípravy záměru VRT Polabí. Jednání se zástupci Správy 
železnice s.o. je přislíbeno v  návaznosti na ukončení 
opatření kvůli koronaviru. Obec Poříčany se připojila ke 
společnému prohlášení obcí v  úseku Běchovice – Poříčany, 
kde byl vyjádřen nesouhlas s  trasou trati a negativními 
dopady na obce, zemědělskou půdu i životní prostředí v  
regionu. Další postup bude konzultován s  odborníky v  
oblasti výstavby a životního prostředí.  

J. Hrabě a P. Dusilová představili koncept připravované 
stezky z  Poříčan do Klučova. Obec Klučov má zájem na 
projektu spolupracovat. Trasa vede bývalou úvozovou 
cestou nad farskou zahradou a dále po okraji pole nad 
Klučov, kde by měla navázat na Klučovskou část. Celková 
délka je cca 1,5 km a mělo by zde být umístěno 10 
informačních panelů k  historickým souvislostem, 
klučovskému hradišti, apod. Na stezce by měly být dále 
umístěny prvky pro děti a mobiliář. Předpoklad realizace – 
1Q 2021.
Starostka informovala o zahájení výuky ZŠ a MŠ v  květnu 
– proběhne v  souladu s  metodikou MŠMT, tak aby byla 
zajištěny hygienické požadavky a ochrana dětí i pracovníků 
ZŠ a MŠ.

Ceny energií – v  průběhu léta bude provedeno 
poptávkové řízení na r. 2021‐22.

Akce 2020 – s  ohledem na situaci a zákonné omezení 
počtu účastníků jsou akce pořádané obcí do konce června 
zrušeny.  

M. Okleštěk – upozornil na opakující se krádeže na 
poříčanském hřbitově. Bude prověřena možnost instalace 
solárního svítidla veřejného osvětlení a monitorování 
veřejného prostranství

R. Voráč – dotaz na možnost instalace přírodního mobiliáře 
v  lese (prvky pro děti, lavičky) – do příštího zasedání 
vytipujeme vhodná místa, bude projednáno se správcem 
lesa a vlastníky pozemků. 
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Veřejnost:
Pan R.B. vznesl  několik dotazů:
- webové stránky – požádal, zda by pro lepší 

informovanost občanů mohl být u zveřejňovaných 
dokumentů stručný popis, o co se jedná

- odvoz jedlých olejů v  případě, že domácnost nemá 
popelnici na tříděný odpad: možno odevzdat v  areálu 
ZŠ

- dotaz na výstavbu na pozemku u čerpací stanice: 
jedná se dva rodinné domy se 3 bytovými jednotkami 
– výšková úroveň i zastavitelná plocha jsou v  souladu s  
územním plánem

- dotaz, zda v  rámci rekonstrukce žel. koridoru 
Poříčany – Velim dojde k  doplnění protihlukové stěny 
v  úseku okolo čerpací stanice: bohužel tento 
požadavek obce investor (Správa železnice zamítl), 
protihluková stěna podél silnice II/330 bude pouze 
zrenovována a bude doplněna pohltivá vrstva i ze 
strany od silnice

- dotaz k rekonstrukci ulic Jana Hroudy a Na Úhoru – 
jak bude řešeno odvodnění v  ul. Na Úhoru: budou 
využity stávající uliční vpusti, na jižní straně ulice 
budou osazeny silniční obruby, které vodu odvedou do  
vpustí, a zabrání jejímu odtoku na soukromé pozemky 

ZASEDÁNÍ Č. 4/2020, 23. 6. 2020

Bod 3 – Plnění usnesení
Starostka seznámila zastupitelstvo obce s  plněním usnesení 
z  minulých zasedání. V  rámci přezkoumání hospodaření za 
r. 2019 byla zjištěna chyba v  textu usnesení 3/8/2019 c). 
Jedná se o nesoulad mezi výší dotace na projekt 
„Revitalizace zázemí Sportovního klubu Poříčany“ v  
usnesení zastupitelstva a ve veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí dotace, na základě které byla částka 1.850.000,‐ 
Kč vyplacena. 
Usnesení č. 3/4/2020: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí plnění 
usnesení z  minulých zasedání. Nedořešené body budou 
předmětem další kontroly. 
b) Zastupitelstvo souhlasí s  opravou částky uvedené v  
usnesení 3/8/2019 ze 17.9.2019 na 1.850.000,‐ Kč. 
Zastupitelstvo dále pověřuje starostku, aby na příští 
zasedání zajistila účast zástupce SK, který by předložil 
závěrečné vyhodnocení akce „Revitalizace zázemí 
Sportovního klubu Poříčany“ a přehled financování. 
Zastupitelstvo dále pověřuje starostku přípravou 
splátkového kalendáře k  návratné finanční výpomoci, 
která byla SK Poříčany poskytnuta. S  ohledem na 
nepříznivou situaci v  souvislosti s  koronavirem a výpadek 
příjmů SK z  nájmu a jarní části sezóny, zastupitelstvo 
souhlasí se zahájením splácení od ledna 2021.  Dále bude 
obcí požadováno vyjádření ohledně  přislíbené instalace 
závlahy hřiště.

Bod 4 ‐ Závěrečný účet a účetní závěrka obce za r. 2019
Starostka předložila účetní závěrku a návrh závěrečného účtu 
obce Poříčany za r. 2019 včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce Poříčany, které provedli dne 
1. 6. 2020 auditoři Krajského úřadu Středočeského kraje. 
Návrh závěrečného účtu byl zveřejněn před projednáním po 
zákonem stanovenou dobu (od 1. 6. do 23. 6. 2020). Do 
dnešního dne k  němu nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Starostka dále navrhla, aby přezkoumání hospodaření za r. 
2020 opět provedli auditoři Krajského úřadu Středočeského 
kraje.
Usnesení č. 4/4/2020:
a) Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce Poříčany za r. 2019.
b) Zastupitelstvo obce projednalo návrh Závěrečného účtu za 
r. 2019 a Závěrečný účet schvaluje.  Zastupitelstvo obce 
Poříčany dále schvaluje účetní závěrku obce k 31. 12. 2019. 
Zastupitelstvo obce nezjistilo, že by účetní závěrka neposkytla 
v rozsahu předložených podkladů v souladu s §4 vyhlášky č. 
220/2013 věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 
finanční situace účetní jednotky. Zastupitelstvo současně 
schválilo výsledek hospodaření obce ve výši 13.681.830,14 Kč 
(po zdanění) a jeho přeúčtování na účet č. 432 – Výsledek 
hospodaření minulých účetních období. 
c) Zastupitelstvo obce pověřuje starostku zasláním žádosti 
Krajskému úřadu Středočeského  kraje o přezkoumání 
hospodaření obce za r. 2020. 

Bod 5 ‐  Žádost o odkup pozemků ‐ p.č. 775/29 a 774/66, 
p.č. 710/12 a 710/13
Starostka předložila k  projednání žádosti  o odkup 
pozemků. V  obou případech pozemky tvoří funkční celek 
spolu s  dalšími nemovitostmi v  užívání žadatelů. 
Usnesení č. 5/4/2020: Zastupitelstvo obce souhlasí se 
záměrem prodeje pozemků p.č. 775/29 a 774/66 a p.č. 
710/12 a 710/13 a pověřuje starostku zadáním znaleckého  
posudku na uvedené pozemky za účelem ověření ceny 
pozemku v  místě a čase obvyklé. Náklady za  zpracování 
posudku budou připočteny k  prodejní ceně pozemků.

Bod 7 ‐ VRT Poříčany – Běchovice
Starostka seznámila zastupitelstvo s  aktuálním stavem 
přípravy projektu vysokorychlostní tratě Poříčany – 
Běchovice. Je předpoklad, že v  září bude znám projektant 
dokumentace pro územní řízení. Pro jednání s  projekční 
kanceláří a investorem obec zajistí spolupráci s  právníkem. 
Místostarosta obce doplnil výstupy ze společného jednání 
obcí dotčených výstavbou koridoru Běchovice ‐ Poříčany v  
Kounicích dne 11. 6. 2020, kde byl navržen společný postup. 
Usnesení č. 7/4/2020: Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
aktuální stav přípravy stavby koridoru vysokorychlostní 
trati a souhlasí se zapojením obce Poříčany do společného 
postupu dotčených obcí. 
Nabídka právních služeb, jejich rozsah a konkrétní 
požadavky na investora stavby budou projednány na 
příštím zasedání. 



7POŘÍČANSKÝ POSEL 3/2020

Bod 8 ‐ Nabídka na odprodej pozemků/nemovitosti 
Starostka předložila nabídku na odkup lesních pozemků +  
opakovanou nabídku na prodej garáže u nádraží (Správa 
státních hmotných rezerv).
Usnesení č. 8/4/2020: Zastupitelstvo projednalo nabídky 
prodeje nemovitostí a rozhodlo takto:
a) o garáž SSHR v  lokalitě u nádraží nemá obec vzhledem k  
vysoké požadované ceně zájem. 
b) zastupitelstvo pověřilo starostku projednat možný odkup 
lesních pozemků za cenu odpovídající současnému stavu. 
Bod 9 ‐ Darovací smlouva – pozemek – ul. Větrná
Starostka předložila návrh darovací smlouvy na pozemek 
pod místní komunikací v  ul. Větrná v  souvislosti s  
výstavbou rodinných domů na pozemku parc. č. 284/3.
Usnesení č. 9/4/2020: Zastupitelstvo obce schvaluje 
darovací smlouvu s  firmou MODUL projekt s.r.o., Holíkova 
471, 25401 Jílové u Prahy na část pozemku parc. č. 284/3, 
který bude oddělen dle geometrického plánu č. 895‐
178/2019.

Bod 11 ‐ Diskuse
     Konkurz na ředitele ZŠ a MŠ – starostka informovala o 
blížícím se konci funkčního období ředitele ZŠ a MŠ Poříčany 
a souvisejících krocích dle školského zákona.  Zastupitelstvo 

se vyslovilo pro vypsání konkurzu. P. Dusilová jako 
předsedkyně školské rady uvedla, že v  průběhu července 
školská rada rovněž plánuje toto téma projednat. 

P. Dusilová informovala o proběhlém turnaji přípravek, 
který se konal dne 20. 6. a připomněla nutnost upravit při 
akcích obdobného rozsahu parkování v  okolí hřiště. Dále se 
dotázala na důvody přerušení prací na stezce podél 
Šembery – práce byly přerušeny z  důvodu výhrad správce 
toku, předpoklad dokončení – červenec/srpen.  

Pan D. N. upozornil na propadlý chodník na rohu ul. 
Sportovní a Lipová – dosud neopraveno, oprava plánována 
spolu s opravou výtluků na místních komunikacích. Dále se 
dotázal na aktuální stav řízení v  souvislosti s  nepovolenou 
deponií stavebního odpadu u odbočky ze silnice II/330 do 
pískovny – řeší ČIŽP ve spolupráci s  odborem životního 
prostředí a stavebním úřadem MěÚ Český Brod. Dále se 
dotázal na stav projektu protipovodňových opatření – 
projekt byl podán k  žádosti o podporu na Ministerstvo 
zemědělství. Prozatím obec nemá vyrozumění, zda projekt 
bude doporučen k  financování.

 Pan I.Š. se dotázal na předpokládanou trasu VRT 
Poříčany – Běchovice – aktuální informace budou 
uveřejněny v  nejbližším vydání Poříčanského posla.

Přátelé a kamarádi opět jsme se rozhodli obnovit závody 
o bobří pohár (Bobr cup)

Kdy: 8. 8. 2020
Kde: fotbalové hřiště SK Poříčany

Prezentace družstev : 9:30
Zahájení soutěže: 10:00

Startovné: 300 kč
Počet lidí na družstvo: max. 5 závodníků

Závodů se může účastnit kdokoliv od 18-99 let.
Kategorie: muži, ženy, pokud bude tým mix hodnotí se mezi muže 

Jedná se o závody, při kterých jde nejvíce o srandu a zábavu.
Počet družstev je zatím omezen na 10 max.

Prosím, kdo by měl zájem se přihlásit o pohár (Bobra ) a nebo 
měl nějaký dotaz, kontaktujte Petra Kotrbu 

na telefonním čísle 773025020

oB b řo í y pd oo hv áá rZ
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Klučovské vinařství
Ve středních Čechách se víno pěstovalo od doby krále Karla IV a ani 
Klučov nebyl výjimkou. Někdy kolem roku 1300 vznikla Malá vinice v 
sousedství slovanského hradiště a později také Velká vinice na svahu u 
Poříčan. Z archivních záznamů katastrálního úřadu můžeme révu vinou 
zaznamenat až do roku 1845. Poté se réva ze středních Čech vytratila, v 
Klučově se už vinice neobnovily a vinařská tradice padla v zapomnění.
S výsadbou vinic v Klučově jsme začali v roce 2017. Původně to měla 

být jen jedna vinice, asi 400 hlav Veltlínského zeleného, ale postupně jsme vysadili celkem 
5,4 ha vinic na 3 polohách. Všechny polohy byly zapsány do seznamu viničních tratí České 
republiky a produkují tak jakostní vína.    
Vinice Šutrák je orientována na jih až jihozápad a má rozlohu 0,8 ha. Roste na ní Müller 
Thurgau, Rulandské modré, Sauvignon blanc a Veltlínské zelené.
Velkou vinici jsme v roce 2018 vysadili na pozemku, kde podle starých katastrálních map, 
ale i dalších historických záznamů vinice bývala od roku 1618. Dokládá to i viniční domek, 
který nedaleko vinice stále stojí. Vinice je orientována přesně na jih a má rozlohu 2,1 ha.  
Tuto polohu jsme celou věnovali odrůdám rezistentním, takzvaných PiWi. Rostou zde 
moderní, některé zatím málo známé odrůdy jako Solaris, Muscaris, Hibernal, Souvinier 
Gris, Cabernet Cortis a Saphira.

Malá vinice se nachází - jak klučovští říkají - na „Skále“ u hradiště. Vinice je 
orientována na jih a má rozlohu 2,5 ha. Rostou na ní stejné odrůdy jako na vinici Šutrák. 
Ve spodní části vinice, která je na slunečném místě a navíc chráněná proti větrům jsme 
vysadili Ryzlink rýnský a Pálavu, které dozrávají později a jsou náročné na teplo. S 
Ryzlinkem rýnským se do našeho vinařství dostává víno králů (i když Karel IV jej 
pravděpodobně nepil :-).
Vinařství v  Klučově můžete navštívit každou středu od 16h do 19h, kde můžete naše 
vína ochutnat a zakoupit. V  našem sklípku pořádáme i řízené degustace v  pevných 
termínech, které najdete na našem webu, nebo pro skupiny od 8 účastníků v  čase dle 
vašeho přání. 
V  Českém Brodě zakoupíte naše vína v  obchůdku se zdravou výživou, na stánku MAS 

Pošembeří na pátečním tržišti a pochutnat si na něm můžete i v  kavárně U Madony. 
Na prázdniny jsme otevřeli stánek s  přímo na Malé vinici. Od zvoničky, která je uprostřed obce, je cesta na vinici označená. 
Z  okolních vesnic se dá přijet pohodlně vlakem, na kole i pěšky. Aktuální otevírací doba je upřesněna na našich webových 
stránkách .www.vinarstviklucov.cz

                                   Klára Šinková

 Tržnice  Pošembeří otvírá i pro vás !!
I u nás v MAS Region Pošembeří se snažíme 
reagovat na situaci s  pandemií COVID- 19 v  
naší zemi a rádi bychom podpořili místní 
ekonomiku, zejména podporou nákupu 

výrobků a služeb od českých výrobců. Ke konci dubna 2020 jsme 
zahájili kampaň na podporu malých a středních podnikatelů v  
území formou bezplatné on-line inzerce na
http://trzniceposemberi.cz/, kde je možné sdílet informace a 
prezentovat nabídku služeb a výrobků z regionu Pošembeří a 
blízkého okolí. Záměrem je podpoření lokálních producentů a 
služeb a propojení nabídky a poptávky v  regionu. Na webových 
stránkách pracujeme a první příspěvky jsou již k dispozici. 
Příspěvek si můžete vložit i sami, my jej schválíme, případně 
upravíme a následně zveřejníme. Pokud něco vyrábíte nebo 
poskytujete služby, tak neváhejte a kontaktujte nás. Pokud 
někoho takového znáte, prosíme, řekněte mu o nás. 
Inzerentovi v on-line „Tržnici Pošembeří“ nabízíme zároveň 
možnost se zdarma účastnit v  Českobrodské tržnici,   která 
bude od konce května opět otevřena v Českém Brodě. Připravujeme 
ve spolupráci s  Městem Úvaly rovněž bezplatnou účast 
producentů lokálních výrobků z Pošembeří na trzích v  
Úvalech. 
Zároveň je možné v  každé naší obci v Pošembeří, tedy i u vás, 
spatřit informační leták s  názvem „POŠEMBEŘÍ SOBĚ!“.
Region Pošembeří o.p.s.
www.posemberi.cz
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Loučení s deváťáky
Přestože výuka probíhala od března v omezeném režimu, ani letošní konec školy se neobešel bez slavnostního rozloučení       
s  žáky devátých tříd, které se konalo ve čtvrtek 25. června. Našim absolventům přejeme, ať se jim na středních školách, které 
si vybrali, daří.

foto 9.A + 9. B

Modernizace železničního úseku Velim – Poříčany
V  červnu byly zahájeny stavební práce na modernizaci traťového úseku mezi 

Poříčany a Velimí. Nejvýkonnější železniční technika a dvousměnný provoz zkrátí 

modernizaci železničního úseku z  Velimi do Poříčan až o 20 procent oproti 

klasické technologii. Práce na dvojkolejném úseku dlouhém 16,3 kilometrů tak 

potrvají do konce roku 2022. V  Poříčanech je konec stavebních prací plánován 

na 31. 10.  2021.

„Při velkém vytížení trati Praha – Kolín – Česká Třebová, na níž tento úsek leží, 

nebyla cena díla jediným kritériem veřejné soutěže. Klíčovou roli hrál čas, tedy 

zejména minimalizace výluk,“ říká Pavel Pechač, technický ředitel a jednatel 

společnosti Swietelsky Rail CZ. Ta exponovanou trať modernizuje ve sdružení s  

firmou Subterra. Investorem díla za 3,83 miliardy korun bez DPH je Správa 

železnic, s.o.

Pro společnost Swietelsky Rail CZ, která aktivně na českém trhu působí od roku 

2015, jde o zatím největší veřejnou zakázku, kterou zde získala. 

„Vnímáme to jako obrovský závazek, pro jehož splnění jsme připraveni udělat 

maximum. Tam, kde to je technologicky možné, budeme pracovat i 16 hodin 

denně, tedy ve dvou směnách. Počítáme také s  nasazením špičkového 

sanačního stroje, který je ve srovnání s  běžnou konkurenční technikou při stejné 

účinnosti až o 20 procent rychlejší,“ vysvětluje Pavel Pechač. 

Stavba zahrnuje úseky Velim – Pečky, Pečky – Poříčany, stanice Poříčany a Velim 

a zastávky Cerhenice a Tatce. Rekonstrukcí projde železniční svršek a spodek, 

čtyři přejezdy a pět železničních mostů. Jeden přejezd v  Dobřichově bude zrušen. 

Nové odbočky se vybudují v Cerhenicích a Tatcích, kde zvýší variabilitu řízení provozu na vytíženém úseku. Opraví se i 

nástupiště. Součástí rozsáhlého projektu je rovněž kompletní výměna trakčního vedení, rozšíření protihlukových opatření a 

nové zabezpečovací zařízení ve stanici Poříčany.

K  poslední úpravě úseku Velim – Příčany, který patří mezi nejfrekventovanější na české železniční síti, došlo v letech 1997 – 

1999 při modernizaci I. koridoru.
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Jarní novinky TJ SOKOL  
Tělocvičná jednota SOKOL Poříčany  sdružovala v  průběhu I. pololetí 2020 celkem 
119 členů, z toho 108 z  Poříčan a 11 z  okolních obcí. Sportovní činnost provozují v  
pěti oddílech dospělých (florbal, stolní tenis, volejbal, sportovní posilování a v  
letošním roce nově založený oddíl tenisu) a ve čtyřech oddílech mládeže  (53 členů 
mladších 18 let: mladší všestrannost do šesti let, všestrannost 7-15 let, gymnastika a 
volejbalová přípravka).
Všechny oddíly pravidelně minimálně jednou týdně sportují v  poříčanské sokolovně a 
na nově vybudovaných antukových hřištích. Výrazný zásah do činnosti přinesla 
koronovirová nákaza, která zastavila veškerou sportovní i kulturní činnost. Po ukončení  
zákazu shromažďování  se postupně od konce května začalo opětně sportovat a 
rozběhly se činnosti spojené s  údržbou sokolovny a jejího okolí, včetně zázemí 
antukových sportů. 
Nový tenisový oddíl se přihlásil a rozehrál amatérskou soutěž na nymburském okrese, 
stolní tenisté po úspěšné sezoně již znovu trénují na podzimní zahájení sezony s  A 
týmem v  okresním přeboru Nymburska, volejbalisté se zúčastnili dvěma týmy turnaje 
v  Hořanech a TJ SOKOL pomohla  s  uspořádáním prázdninového příměstského tábora 
Roller clubu s  výukou bruslení na kolečkových bruslích. Tábora se zúčastnilo celkem 
18 dětí z  Poříčan a okolí s  velkou odezvou a spokojeností zúčastněných.
                                                                                                                             Bohuslav Draštík

 Jak si vede poříčanský fotbal?
V SK Poříčany byla činnost v  I. pololetí roku ovlivněna 
koronavirem, který zamezil odehrání soutěží na všech 
úrovních. Začátek sezóny a tréninkové jednotky 
mládeže ve velkých tělocvičnách (Český Brod a 
Liblice) a dospělých na umělých plochách hřišť (Zápy, 
Kostelec nad Černými lesy) proběhla dle plánu. 
Start soutěžních utkání po odehrání úvodního kola A 
týmu ve Vysokém Mýtě byl přerušen a do konce jarní 
sezóny se soutěže nerozběhly. Pro poříčanský fotbal a 
jeho fanoušky to byla velmi nepříjemná situace. Všichni 
jsme se těšili na nově zrekonstruované zázemí hřiště, 
které mělo být slavnostně otevřeno při prvním domácím 
utkání. Společnost Prostav s.r.o. dokončila rekonstrukci 
stávajících kabin v  předstihu stanoveného termínu, a 
tak se nám po čtyřech letech příprav díky dotaci z  
prostředků MŠMT  a  výrazné  finanční podpoře obce 

Poříčany podařilo náš záměr zrealizovat a vytvořit pro sportovce i fanoušky 
poříčanského fotbalu zázemí odpovídající standardům 21. století.
Po nucené přestávce se koncem jara postupně rozbíhaly tréninky jednotlivých 
družstev a bylo odehráno několik přátelských utkání.  Béčko se zúčastnilo 
turnaje, ve kterém z  12 týmů skončilo na pátém místě.
Náš klub uspořádal v  červnu turnaj přípravek (mladší i starší) „O pohár 
starostky obce Poříčany“, kterého se zúčastnilo celkem 11 týmů. Až na 

nevydařené počasí měl 
turnaj velmi dobré ohlasy a 
naším cílem je každoročně 
jej opakovat.
Velice nás těší zájem dětí i 
jejich rodičů o mládežnický 
fotbal, ve kterém je ve 4 
družstvech (předpřípravka, 
mladší a starší přípravka a 
žáci) více než 60 dětí ve 
věku od 4 do 15 let z  
Poříčan i blízkého okolí. 

Tato skutečnost však vyvolává požadavky na kvalitní trenéry mládeže a 
potřebu tréninkových ploch, na kterých chceme společně s  obcí spolupracovat, 
abychom zajistili pro sportování mládeže v  SK Poříčany odpovídající 
podmínky.
                                                                                                               Bohuslav Draštík

A družstvo
22. 8. 17:00  SK Poříčany – Vysoké Mýto
28. 8. 10:15  Kutná Hora – SK Poříčany
6. 9.   17:00 SK Poříčany – Nymburk

B družstvo
22. 8  17:00 Sadská B – SK Poříčany
29. 8. 17:00 SK Poříčany – Chrást
6. 9.   17:00 Lysá n. Labem – SK Poříčany
13. 9. 17:00 SK Poříčany - Kounice
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Poříčanské šipky
V  Poříčanech se dá hrát nejen fotbal, tenis, ping-pong, volejbal či 
nohejbal, ale také šipky. Hojně využívané šipkové automaty jsou 
umístěny v  hostinci U Hroudů a určitě potěší víc než automaty 
výherní, které tu byly umístěny dříve.
Kromě amatérských turnajů, které jsou pořádány 3 – 4x ročně, se zde 
hrají i ligové zápasy. Od roku 2018 zde působí parta šipkařských 
nadšenců ve složení Michaela Tůmová (Vondráčková), Iveta Malá 
(Frumarová), Lukáš Tůma, Roman Fait, Roman Vosecký a Leoš 
Buřval, jejichž tým byl založen již v  roce 2014. Původní sestava měla 
domácí prostředí v  Českém Brodě, ale záhy přesídlila na šipkařskou 
Homolku v  Úvalech, kde odehrála čtyři druholigové sezóny. V  
minulém roce a na začátku toho letošního posílili o další členy, a to 
Pavla Dočkala a Ladislava Křivského. Fanoušci, soupeři a šipkařský 
svaz je zná pod názvem Arachnids Poříčany. Jsou vedeni pod UŠO – 
Unií šipkařských organizací, hrají 3. ligu a zařazeni jsou ve skupině 3. 
C. Soutěž se hraje od září do května systémem dvakrát každý s  

každým. Hracím dnem je především neděle, ale není výjimkou, že se zápasy předehrávají. Ve skupině je 12 týmů a v  
současné době se Arachnids nacházejí v  první polovině tabulky na 5. místě. Podrobnější informace najdete na  www.sipky.org
– Ligové soutěže – MČR družstev – Středočeský kraj – Ligové soutěže – 3. liga C.
Šipky jsou sice popsány jako , sportovní náčiní, ale i , při které se házejí šipky na , v  případě Arachnids sport zábavná hra terč
se ze zábavné hry někdy stává pořádné drama. Podpora i hecování od rodinných příslušníků a kamarádů je samozřejmostí. 
Nejvíce ale dovede motivovat hostinský Slávek příslibem dobré večeře zadarmo za vyhraný zápas!

                                                      Arachnids fans 

Poříčanské Jelito
Jmenujeme se Andrea a Pavel Novotní. Ve volném čase se rádi 

věnujeme běhu a sami se často účastníme běžeckých závodů v 

Čechách i v zahraničí. Rozhodli jsme se využít naše zkušenosti a 

připravit pro Vás za pomoci obce Poříčany a Sokola Poříčany závod 

Poříčanské Jelito, který se poběží letos poprvé, v neděli 29. 

listopadu. 

Hlavním závodem bude běh na 5 a 10 km, na 5 km trať odstartují 

i chodci s holemi. Kategorie chůze nebude závodní, nebudou se 

měřit časy. Jde o to se zúčastnit a vychutnat si s ostatními příjemnou 

atmosféru závodu. Součástí Poříčanského Jelita budou také dětské 

závody, které se budou konat ještě před hlavním závodem. Všechny 

děti, které poběží některou z dětských kategorií odměníme medailí a 

poté vyhlásíme vždy 3 nejlepší chlapce a 3 nejlepší dívky v každé 

věkové kategorii. 

Po ukončení hlavního závodu, jehož trasa vede převážně po polních a 

lesních cestách mírně zvlněným terénem místního lesa, vyhlásíme 3 

absolutní vítěze žen i mužů zvlášť závod na 5 a 10 km. Dále budou 

vyhlášeny i jednotlivé věkové kategorie. Po vyhlášení ještě slosujeme startovní čísla běžeckého i chodeckého závodu a 

vylosujeme výherce tomboly.

Pro závodníky bude po běhu připraveno občerstvení v teple místní sokolovny. Samozřejmě budou moci ochutnat i poříčanské 

jelito.

Protože s přípravou závodu a jeho organizací je spojeno mnoho práce, budeme rádi, když se nám přihlásí dobrovolníci, kteří 

nám pomohou. Pomoci můžete s propagací závodu, s výdejem startovních čísel, se značením a zabezpečením trati, s 

občerstvením, s předáváním medailí a podobně. Hledáme také někoho, kdo by se postaral o hudbu a moderování a také 

fotografy, kteří závodníkům zhotoví kvalitní fotografii ze závodu. 

Informace o závodu můžete sledovat na našich webových stránkách  www.poricanskejelito.cz
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Aleš Kadeřábek

Koutek pro nejmenší . . .

 najděte 11 rozdílů                                                           

vymalujte obrázek                                                           

  


	Stránka 1
	Stránka 2
	Stránka 3
	Stránka 4
	Stránka 5
	Stránka 6
	Stránka 7
	Stránka 8
	Stránka 9
	Stránka 10
	Stránka 11
	Stránka 12

